
ØSVN-Hallen  
 
Generalforsamling den 25/04-2024  
 
Valg af dirigent. Bjarne Iversen blev enstemmigt valgt.  
 
Referent Bo. 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt og annonceret i henhold til 
vedtægterne. 
Tidspunktet og dagsorden var også orden i forhold til vedtægterne.  
Dirigenten overgav herefter ordet til formanden. 
 
2. Formandens beretning og godkendelse 
Så står vi her igen - endnu et år er gået. Jeg har fået lov ”mere eller mindre frivillig”, at 
være formand i det forgangne år. 
Heldigvis har det været en rutineret bestyrelse, der har hjulpet, hvor de kunne.  
Jeg vil især sige tak til Per for den store hjælp og det gode samarbejde. 
 
Når man snakker om hjælp: 
Caféudvalget kører stadig driften af caféen og ved hjælp af mange gode frivillige er der 
forsat liv i caféen. Der kunne dog godt bruges flere frivillige, så kontakt udvalget, hvis du 
kunne være interesseret i dette fællesskab.  
Det er en fornøjelse at man en hverdagsaften – f.eks. mandag, tirsdag og onsdag i 
sæsonen kan købe en menneskebetjent øl eller vand, ligeledes ved stævnerne.  
Det en service, som er næsten uundværlig og igen skaber det hygge og liv i caféområdet. 
Der er ydet en fantastisk indsats fra alle, men specielt skal der lyde en tak til de tre 
hovedpersoner: Jane, Brit og Kristina for deres indsats.  
Vi håber på fortsat mange gode timer i caféen, og flere fine arrangementer. 
 
Jeg oplister lige kort nogle af de ting, vi har udført i perioden: 
- Reparationer af utæt tag 
- Udskiftning af facadeplader på ny tilbygning  
- Reparation af foldedøre i fitness-sal   
- Opsætning af boldrenser i dommer-omklædning. 
- Påsætning af nøglebokse 
- Opsætning af diverse kameraer 
- Udarbejdelse af nye lejebetingelser for hal og café 
- Udarbejdelse og opsætning af el-attest  
- Oprydning på loftet over omklædning 
- Etablering af lys ved bagdøren 
- Opsætning af container til opbevaring bag bygningen  
- Fødevarestyrelsen har været forbi og uddelt smiley. 
  
Afslutningsvis vil jeg gerne kort rette blikket lidt fremad – 2024: 
Vi vil i bestyrelsen arbejde med at få flere aktiviteter i både café og hallen.  
Hvis der er nogen, der har forslag, vil vi meget gerne høre om dem.  
 



Beretning godkendt uden kommentar. 
 
3. Regnskab og budgetfremlæggelse og godkendelse  
Per fremlagde regnskabet, som vidste overskud på 41.326 efter skat. Det er en væsentlig 
forbedring ift. sidste år, hvor der var et underskud på næsten 296 tkr.  
Resultat er primær ændret, da energiomkostningerne er faldet igen, særligt gassen, samt 
en øget omsætning.  
Budgettet blev fremlagt med ligeledes af  Per og der budgetteres med et overskud på ca. 
55.000 efter skat. 
Regnskabet og budgettet: Godkendt uden kommentar.  
 
 
4. Indkommende forslag: 
Ingen forslag. 
 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
Ulla Holst på valg (modtog genvalg) 
Per Klitt på valg (modtog genvalg) 
Der kommer en ny fra skolen efter Frank Hansen forlader skolebestyrelsen.  
 
6. Valg af bestyrelsessuppleanter  
1. Frank Hansen modtager valg 
2. Bestyrelse er bemyndiget til at finde yderlige en suppleant.  
 
7. Valg af revisor  
Sønderup og Partnere valgt igen.  
 
8. Eventuelt  
1) Situationen om yderligere en tilkommen hal. Hvad det betyder for aktiviteten ved vi nok 
ikke helt endnu. 
2) Skal vi stadig hedde ØSVN Hallen, et forslag kunne være at man solgte navnet. 
3) Tirsdag d. 28/5 er alle foreninger inviteret til et gå-arrangement.  
 
Generalforsamling afsluttet i god ro og orden. 
 


